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§ 2  

Förslag på hundrastområden i Spånga-Tensta 

Beslut 
Stadsdelsnämnden återremitterar ärendet för komplettering av 

kostnaden. 

 

Ärendet 
Förvaltningen har fått i uppdrag av nämnden att föreslå 

hundrastområden i Spånga och Tensta och även undersöka 

förutsättningarna för något eller några hundrastgårdar.   

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 24 september 2014. 

Dnr 3.1-378/2014 

 

Förslag till beslut 
Ordföranden Ornina Younan (S) lade fram ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom ordförandens förslag. 

 

  ______________________ 

 


